
J e g y z ő k ö n y v  

Készült: Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési 

Bizottsága nyílt üléséről. 

 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza Jegyzői Irodában (3980 Sátoraljaújhely, Kossuth Lajos 

tér 5.) 

 

A Bizottsági ülés ideje: 2023. szeptember 22. napján 8:00 órakor 

  

A Bizottság részéről megjelentek: 
Schweitzer Tamás bizottsági elnök 

Kracson Norbert bizottsági tag 

Pasztorniczky István bizottsági tag 

Suhanesz Péter bizottsági tag 

Jászter Beáta bizottsági tag 

Kőhalminé Bodnár Judit bizottsági tag 

 

Az ülésről távol volt: 

Szőnyi István bizottsági tag 

 

Tanácskozási joggal meghívottak: 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja 

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó 

dr. Terdik Sándor jegyző 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Bartus István Főépítész, Fejlesztési csoportvezető 

Greskóné Tóth Erika, a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

Jánosi Attila, a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

dr. Madák Tímea Szervezési, Szociális és Hatósági Osztály osztályvezetője 

Matisz István Vagyongazdálkodási Osztály osztályvezetője 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző 

Greskóné Tóth Erika, a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály osztályvezetője 

Jánosi Attila, a Városüzemeltetési és Közterület-felügyeleti Osztály osztályvezetője 

 

Jegyzőkönyvvezető: Komjáthy Krisztina Marianna 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: köszöntötte a megjelenteket. Bemutatta Greskóné Tóth 

Erikát, a Pénzügyi és Adóhatósági Osztály vezetőjét a bizottság tagjainak. Megállapította, hogy 

a Városüzemeltetési Bizottság határozatképes, mert 7 tagból 6 tag jelen van, egyben az ülést 

megnyitotta. Megkérdezte, hogy van-e valakinek javaslata a napirendi pontokra vonatkozóan.  

 

Pasztorniczky István bizottsági tag: javasolta „Egyebek” napirendi pont felvételét. 

 

Tekintettel arra, hogy a napirenddel kapcsolatban egyéb javaslat nem hangzott el, Schweitzer 

Tamás bizottsági elnök szavazásra bocsátotta a módosított napirend elfogadását. 

 

Az ülés tervezett napirendjét a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza. 
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S z a v a z á s : a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 igen 

szavazattal – egyhangúlag – elfogadta az ülés módosított napirendjét az alábbiak szerint: 

 

Napirend:  
 

1. Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 

4/2023.(II.14.) önkormányzati rendelet módosítására 

Előterjesztők: Szamosvölgyi Péter polgármester és dr. Terdik Sándor jegyző 

2. Előterjesztés egyes költségvetési rendeletek hatályon kívül helyezéséről szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására  

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

3. Előterjesztés a köztisztasági feladatokkal összefüggő tevékenység ellátásáról szóló 

20/2023.(VI.28.) önkormányzati rendelet módosítására  

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

4. Előterjesztés bizottsági hatáskörbe tartozó forgalmi rend felülvizsgálatára 

Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző 

5. Egyebek 

 

1. napirendi pont 

Előterjesztés Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 

4/2023.(II.14.) önkormányzati rendelet módosítására 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy osztályvezető asszonynak van-e 

szóbeli kiegészítése az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Greskóné Tóth Erika osztályvezető: kiegészíteni valója nem volt az előterjesztéssel 

kapcsolatosan, a feltett kérdésekre válaszol. 

 

Pasztorniczky István bizottsági tag: kiegészíti az Idegenforgalmi ás Környezetvédelmi 

Bizottság ülésén feltett kérdését. A saját hatáskörben történt módosításokról szóló függeléknek 

a zárszámadáshoz történő csatolását kérte. 

 

Greskóné Tóth Erika osztályvezető: ígéretet tett, hogy elkészítésre kerül a kért anyag. 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: megkérte Pasztorniczky István bizottsági tagot, hogy 

ismételje meg az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság ülésén feltett kérdését, mert a 

jelenlévő személyek közül azon nem mindenki vett részt. 

 

Pasztorniczky István bizottsági tag: megkérdezte az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi 

Bizottság ülésén, hogy melyek a saját hatáskörben történt módosítások, osztályvezető 

asszonytól megkapta rá a választ.  

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Schweitzer Tamás bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről 

szóló 4/2023.(II.14.) önkormányzati rendelet módosítására vonatkozó előterjesztést fogadja el.  
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S z a v a z á s : a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 5 igen 

szavazattal, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési Bizottsága 

41/2023. (IX.22.) határozata 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi költségvetéséről szóló 4/2023.(II.14.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely Város Önkormányzat 2023. évi 

költségvetéséről szóló 4/2023.(II.14.) önkormányzati rendelet módosítására vonatkozó 

előterjesztést fogadja el. 

 

2. napirendi pont 
Előterjesztés egyes költségvetési rendeletek hatályon kívül helyezéséről szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására  

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy aljegyző úrnak van-e szóbeli 

kiegészítése az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző: régóta fennálló probléma került megoldásra a rendelet 

megalkotásával. A 2013. évi és 2015. évi költségvetési rendeletek kapcsán nem történt meg a 

hatályon kívül helyezés. Ez egy adminisztratív, jogtechnikai rendelet megalkotást jelent. 

Minden képviselő-testületi ülésre kerülnek be rendeletek felülvizsgálatra. Sokszor a jogszabályi 

előírásoknak történő megfelelés miatt kerülnek a rendeletek megalkotásra, mellyel a múltból 

fennmaradó problémák kerülnek megoldásra.  

 

Tekintettel arra, hogy kérdés, vélemény nem hangzott el, Schweitzer Tamás bizottsági elnök 

szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy egyes költségvetési rendeletek hatályon kívül helyezéséről szóló 

önkormányzati rendelet megalkotására vonatkozó előterjesztést fogadja el.  

 

S z a v a z á s : a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 igen 

szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési Bizottsága 

42/2023. (IX.22.) határozata 

egyes költségvetési rendeletek hatályon kívül helyezéséről szóló önkormányzati rendelet 

megalkotásáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy egyes költségvetési rendeletek hatályon kívül 

helyezéséről szóló önkormányzati rendelet megalkotására vonatkozó előterjesztést fogadja el. 
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3. napirendi pont 
Előterjesztés a köztisztasági feladatokkal összefüggő tevékenység ellátásáról szóló 

20/2023.(VI.28.) önkormányzati rendelet módosítására  

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy osztályvezető úrnak van-e szóbeli 

kiegészítése az előterjesztéssel kapcsolatban. 

 

Jánosi Attila osztályvezető: felettes jogszabály módosítása miatt szükséges volt a helyi 

rendeletet hatályon kívül helyezni, valamint változott a szolgáltató, a BMH Nonprofit Kft. 

helyett, a MOHU MOL Hulladékgazdálkodási Zrt. vette át a feladatot. Mivel a rendelet 

hatályon kívül helyezésre került, új rendelet megalkotása vált szükségessé a közterületen 

történő hulladékelhagyásról. 

 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző: 2023. július 1-jével változott Magyarországon a 

hulladékgazdálkodási rendszer, melynek következtében változott az önkormányzatok 

feladatköre is, kikerült belőle a hulladékgazdálkodás, melynek következtében a 

hulladékgazdálkodással kapcsolatosan alkotott önkormányzati rendeletek felülvizsgálata vált 

szükségessé. A köztisztasági feladatokat szabályozó rendeletbe beépítésre került az elhagyott 

hulladék felszámolásával kapcsolatos hatáskör. A hulladékgazdálkodással kapcsolatos 

kedvezmények önkormányzati hatáskörben, saját költségvetés terhére érvényesíthetők, mely 

egy másik előterjesztésben kerül a képviselő-testület elé megtárgyalásra. Egyéb 

hulladékgazdálkodási tevékenysége az önkormányzatnak megszűnt. A 20/2023. (VI.28.) számú 

önkormányzati rendelet a „7/A. Az elhagyott hulladék felszámolásához szükséges intézkedések 

köre” szakasszal egészült ki. 

 

Pasztorniczky István bizottsági tag: megkérdezte aljegyző úrtól, hogy az előterjesztés került-

e módosításra. 

 

dr. Fazekas Márk Péter aljegyző: nem az előterjesztés került módosításra. Kikerült a kötelező 

feladatok köréből. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Schweitzer Tamás bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési Bizottság javasolja a 

képviselő-testületnek, hogy a köztisztasági feladatokkal összefüggő tevékenység ellátásáról 

szóló 20/2023.(VI.28.) önkormányzati rendelet módosítására vonatkozó előterjesztést fogadja 

el.  

 

S z a v a z á s : a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 igen 

szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési Bizottsága 

43/2023. (IX.22.) határozata 

a köztisztasági feladatokkal összefüggő tevékenység ellátásáról szóló 20/2023.(VI.28.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési Bizottsága 

javasolja a képviselő-testületnek, hogy a köztisztasági feladatokkal összefüggő tevékenység 

ellátásáról szóló 20/2023.(VI.28.) önkormányzati rendelet módosítására vonatkozó 

előterjesztést fogadja el. 
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4. napirendi pont 
Előterjesztés bizottsági hatáskörbe tartozó forgalmi rend felülvizsgálatára  
 

1. Gyalogosátkelőhely létesítése és új forgalmi rend kialakítása a Sátoraljaújhely, 

Dohány utca 1-3. szám alatti ingatlan főbejáratához 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: a Continental Dohányipari Zrt. (székhely: 3980 

Sátoraljaújhely, Dohány utca 1-3.) épületének bejárata jelenleg nem közelíthető meg 

biztonságosan, ezért ennek elősegítése érdekében a cég gyalogos átkelőhely létesítését 

kérelmezte Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületétől. Tekintettel arra, hogy 

a dolgozóknak kialakított parkolót gyalogosan az út páros oldaláról lehet megközelíteni, 

közlekedés-biztonsági szempontból a gyalogosok védelme érdekében indokolt 1 db gyalogos 

átkelőhely létesítése, melyet a szakmai javaslat is támogat. Jó dolognak tartja, a saját részéről 

támogatja a javaslatot. Korábban a dohánygyárnál közlekedési tükör került kihelyezésre, 

melynek költségét a dohánygyár finanszírozta. Az önkormányzat szoros költségvetését 

ismerve, megkérdezte osztályvezető úrtól, hogy a gyalogos átkelőhely létesítésének 

költségéhez hozzájárul-e a dohánygyár vagy teljes mértékben az önkormányzat viseli a 

költségeket. 

 

Jánosi Attila osztályvezető: a dohánygyár vezérigazgatójával az előzetes egyeztetés 

megtörtént a költségek egy részének átvállalását illetően. A gyalogosátkelőhely létesítésének 

folyamata a tervezés, engedélyeztetés, kivitelezés. 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy behatárolható-e, mennyi idő alatt 

történik meg a tervezés és az engedélyeztetés. 

 

Jánosi Attila osztályvezető: a tervezés a megrendeléstől számítva pár hetet vesz igénybe, az 

engedélyeztetés az Útügyi Hatóságnál történik, körülbelül 28 nap alatt. Az engedély kiadását 

követően lehet a kivitelezést elvégeztetni. A téli üzem beindulásával útburkolati jel festése 

szünetel. 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy a munkafolyamat átcsúszik-e a jövő 

év elejére, a tavaszi időszakra. 

 

Jánosi Attila osztályvezető: a kivitelezés miatt átcsúszik. 

 

Kracson Norbert bizottsági tag: megkérdezte, hogy az előző bizottsági ülések tapasztalata 

alapján, valamint figyelembe véve azt, hogy a dohánygyár hozzájárult a közlekedési tükör 

kihelyezéssel kapcsolatos költségekhez és a gyalogátkelőhely létesítését is részben 

finanszírozza, továbbá az önkormányzat szoros költségvetésére tekintettel elképzelhető-e, hogy 

ha a város más pontján forgalomtechnikával kapcsolatos kérés merül fel, és a kérelmező meg 

tudja indokolni, hogy milyen forrásból finanszírozza a költségeket, a korábbi 

forgalomtechnikával kapcsolatos döntések felülvizsgálatra kerülhetnek-e, mellyel újabb 

problémakör kerülne megoldásra.  

 

Jánosi Attila osztályvezető: felülvizsgálhatók a korábbi döntések. A Városüzemeltetési 

Osztály szakmai szempontból vizsgálja a forgalomtechnikai kérdéseket, jegyző úr kérésére a 

rendőrséggel közösen együttműködve, valamint az autóvezető oktatókkal történő 

kapcsolattartás során is érkeznek javaslatok, kérések. Hamarosan közös helyszíni szemle 

kitűzésére kerül sor, konkrétan a Fasor utcában. 
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dr. Fazekas Márk Péter aljegyző: Kracson Norbert képviselő úr felvetésére megjegyezte, ha 

forgalomtechnikával kapcsolatos kérés felmerül, és az cég vagy szolgáltató közelében található, 

továbbá a kivitelezés költségeihez részben vagy teljes mértékben történő finanszírozás forrását 

igazolni tudják, az ilyen esetekre nyitott az önkormányzat, mert a költségei ezáltal csökkennek. 

 

Pasztorniczky István bizottsági tag: korábban volt egy javaslata gyalogos átkelőhely 

létesítéséhez a zsidótemető Esze Tamás utca felőli kerítésénél. Ha a dohánygyárnak érdeke, 

hogy a dolgozói biztonságosan elérjék a parkolót, talán a Lidl-nek is érdeke lehetne az üzlet 

balesetmentes megközelítése. A két cégtől lehetne kérni támogatást a megvalósításhoz. A 

tervezést meg lehetne oldani egyszerre.   

 

Jánosi Attila osztályvezető: jól emlékszik képviselő úr, korábban született erről döntés. A 

Lidl-nél a gyalogos átkelőhely korábban megterveztetésre és engedélyeztetésre került, de az 

önkormányzat költségvetése nem tette lehetővé a megvalósítását. Az engedélyeztetés lejárt, 

újra meg kell kérni az Útügyi Hatóságtól. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Schweitzer Tamás bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési Bizottság átruházott 

hatáskörben járuljon hozzá a Sátoraljaújhely, Dohány utca 1-3. szám alatti ingatlan 

főbejáratánál kialakításra kerülő gyalogosátkelőhely létesítéséhez.  

 

S z a v a z á s : a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 igen 

szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési Bizottsága 

44/2023. (IX.22.) határozata 

forgalmi rend kialakításáról 
 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési Bizottsága 

átruházott hatáskörben hozzájárul a Sátoraljaújhely, Dohány utca 1-3. szám alatti ingatlan 

főbejáratánál kialakításra kerülő gyalogosátkelőhely létesítéséhez. 

 

2. Sátoraljaújhely, Móricz Zsigmond utca 22. sz. előtt „Megállni tilos” közúti 

jelzőtábla kihelyezése új forgalmi rend kialakítása 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: az említett szakaszon parkoló gépjárművek akadályozzák 

a biztonságos közlekedést, melyeknek a kikerülése fokozottan balesetveszélyes. Az 

előterjesztéshez csatolt fotókon is látható, hogy sok autó parkol ezen az útszakaszon. Tekintettel 

arra, hogy a Sátoraljaújhely, Móricz Zsigmond utcában kétirányú forgalmi rend van érvényben, 

az esetleges balesetek elkerülése érdekében a veszélyes útkanyarulatok jelző tábla 

kiegészítéséül, a parkolás szabályozása céljából „Megállni tilos” közúti jelzőtábla kihelyezése 

javasolt. A saját részéről támogatja a javaslatot. 

 

Kőhalminé Bodnár Judit bizottsági tag: a környéken nagyon kevés a parkolási lehetőség. A 

gimnáziumnál minimális a parkolóhely, nincs kiírva, hogy csak a gimnázium dolgozói 

parkolhatnak, így az általános iskolai tanárok is elfoglalják. Személy szerint a Sportcsarnoknál 

parkolt. 
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Schweitzer Tamás bizottsági elnök: a Sportcsarnok környéke jelenleg építési terület. 

Megkérdezte osztályvezető urat, hogy mi az álláspontja. 

 

Jánosi Attila osztályvezető: a forgalomtechnikai előterjesztéseket helyszíni szemle előzi meg. 

A gimnázium igazgató asszonyával történt egyeztetés, aki pozitívan vette a tábla kihelyezését, 

szólt a munkatársainak, mert ezen a szakaszon főként a gimnázium dolgozói szoktak parkolni. 

A dolgozók részére sorompóval ellátott magánparkoló van biztosítva. A Vörösmarty utca 

útburkolata is megújult. A rendőrséggel is történt konzultáció, Sáfrányos György alezredes úr, 

a Közlekedési Osztály vezetője már korábban javasolta a tábla kihelyezését, mivel ezen az 

útszakaszon történtek balesetek. 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: megkérdezte, hogy a megújult Vörösmarty utcán a 

megállási lehetőség csak az úttest elfoglalásával lehetséges-e vagy a járda és az úttest közötti, 

nem füves, hanem földdel borított útpadkán is megengedett-e a parkolás. 

 

Jánosi Attila osztályvezető: nem megengedett a parkolás a kérdéses útszakaszon. 

 

Suhanesz Péter bizottsági tag: munkaidőben a Vörösmarty utca szinte egyirányú utcává válik 

a parkolás miatt. 

 

Kracson Norbert bizottsági tag: megjegyezte, hogy az ilyen esetekben célszerű megkérdezni 

az adott körzet önkormányzati képviselőjének véleményét. Megkérdezte, hogy ez megtörtént-

e. 

 

Jánosi Attila osztályvezető: a körzet önkormányzati képviselőjével az egyeztetés megtörtént, 

hozzájárulását adta a tábla kihelyezéséhez. 

 

Tekintettel arra, hogy további kérdés, vélemény nem hangzott el, Schweitzer Tamás bizottsági 

elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint a Városüzemeltetési Bizottság átruházott 

hatáskörben járuljon hozzá a Sátoraljaújhely, Móricz Zsigmond utca 22. melletti útszakaszra 1 

db „Megállni tilos” tábla kihelyezéséhez és új forgalmi rend kialakításához.  

 

S z a v a z á s : a Városüzemeltetési Bizottság szavazáskor jelen lévő 6 tagja, 6 igen 

szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta: 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Városüzemeltetési Bizottsága 

45/2023. (IX.22.) határozata 

forgalmi rend kialakításáról 

 

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete Városüzemeltetési Bizottsága 

átruházott hatáskörben hozzájárul a Sátoraljaújhely, Móricz Zsigmond utca 22. melletti 

útszakaszra 1 db „Megállni tilos” tábla kihelyezéséhez és új forgalmi rend kialakításához. 

  



8 
 

5. napirendi pont 
Egyebek 

 

Pasztorniczky István bizottsági tag: az „Egyebek” napirend is forgalomtechnikával 

kapcsolatos. Korábbi bizottsági ülésen megállapodás történt, hogy felülvizsgálatra kerül a város 

forgalomtechnikai rendje. Javaslata az ütemezés meghatározása, októberben kerüljenek 

összegyűjtésre a forgalomtechnikai javaslatok és a novemberi ülésen megtárgyalják. Javasolta 

továbbá, hogy az önkormányzati képviselők a saját választókerületükben gyűjtsék össze a 

javaslatokat. 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: nem tenné fel szavazásra a javaslatot két okból. Az egyik 

ok, hogy az autósiskolák javaslatát várják, a másik ok személyes, mivel kérdőjeles a bizottsági 

elnöki tisztsége. 

 

Pasztorniczky István bizottsági tag: ez bizottsági döntés. A bizottság dönt, az elnöknek kell 

a képviselő-testület elé terjeszteni. Az ütemezés miatt vetette fel elsősorban a javaslatát. 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: az ütemezés folyamatos, a forgalomtechnika vizsgálata 

folyamatosan történik. 

 

Jánosi Attila osztályvezető: a jelenlegi forgalomtechnikai terv 2009-ben készült. A 

forgalomtechnikai terv felülvizsgálatához meg kell keresni a megfelelő képesítéssel rendelkező 

közlekedéstervezőt. Létezik az útellenőri szolgálat, melyet a Városüzemeltetési Osztály 

munkatársai és a közterület-felügyelők végeznek, továbbá érkeznek jelzések a rendőrségtől, az 

önkormányzati képviselőktől, autósiskolák oktatóitól, valamint a lakosságtól is. A tavaszi 

hónapokban közös helyszíni szemlére kerül sor Sáfrányos György alezredes úrral, a 

sátoraljaújhelyi Rendőrkapitányság Közlekedési Osztályvezetőjével az aktuális problémák 

feltárása, átbeszélése céljából. Legutóbb 2022 tavaszán történt ilyen helyszíni szemle. Az 

önkormányzat 2022 évben kapott árajánlatot forgalomtechnikai terv felülvizsgálatára 

hárommillió forint összegben városszinten, illetve a városrészekre vonatkozóan, de a 

költségvetés nem tette lehetővé annak megvalósulását. A forgalomtechnikára szükséges 

összeget el kell különíteni a következő évi költségvetésben. Amennyiben lesz megfelelő 

digitális terv, az a forgalmi rend kialakításánál is használható lesz. 

 

Schweitzer Tamás bizottsági elnök: Pasztorniczky István bizottsági tag által felvetett javaslat 

folyamatos munka, csak az összegzése hiányzik. 

 

Pasztorniczky István bizottsági tag: azért vetette fel javaslatát, mert a legutóbbi bizottsági 

ülésen téma volt, hogy felülvizsgálatra kerül a forgalmi rend.  

 

Jánosi Attila osztályvezető: a Városüzemeltetési Osztály létszáma jelenleg megfelelő, így a 

következő őszi, téli hónapokban egy-egy utca forgalmi rendje felülvizsgálatra kerülhet. 

 

Kracson Norbert bizottsági tag: a jelenleg folyó munkát, a költségvetést figyelembe véve a 

tavaszi időszakot javasolja a forgalomtechnika felülvizsgálatára. Célszerűnek tartja a 

rendőrséget is megkérdezni, hogy a városban, illetve a városrészeken hol történtek balesetek. 

 

Pasztorniczky István bizottsági tag: támogatja a tavaszi időszakot, több idő marad a 

felkészüléshez. 
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Tekintettel arra, hogy további kérdés és vélemény nem hangzott el, Schweitzer Tamás bizottsági 

elnök megköszönte a bizottsági tagok munkáját, a nyílt ülést 8 óra 32 perckor bezárta, és a 

bizottság zárt ülésen folytatta munkáját. 

 

K.m.f. 

     

 

Jászter Beáta sk. 

jegyzőkönyv-hitelesítő 

Schweitzer Tamás sk. 

bizottsági elnök 

 

 

 


